
به سیمرغ فکر نمیکنم
پژمان جمشیدی در نشست خبری دومین فیلمی که در جشنواره فجر دارد،
گفت: نگاهم به سینما حرفهای نیست و اگر احساس کنم فیلمنامهای با
نگاه من، خوب است در آن بازی میکنم اما الان به سیمرغ فکر نمیکنم.

به گزارش” مادران ودختران” به نقل از مرکز اطلاعرسانی روابطعمومی
جشنواره فیلم فجر، نشست خبری فیلم سینمایی «بیمادر» با حضور
عوامل فیلم از جمله سید مرتضی فاطمی کارگردان، علی اوجی و
محمدرضا مصباح تهیه کننده، محمود دهقانی طراح گریم، مسعود سلامی
فیلمــبردار و میتــرا حجــار، پردیس پورعابــدینی، پژمــان جمشیــدی
بازیگران فیلم روز جمعه، 15 بهمنماه در مرکز همایشهای برج میلاد

برگزار شد.

مرتضی فاطمی درباره فیلمش و نزدیکی موضوع آن به رحم اجارهای گفت:
«این داستان در بستر موضوعی بهنام رحم اجارهای روایت میشود اما
موضوع ما فراتر از رحم اجارهای بود پس سعی کردیم در دل مخاطب خود
پرسشگری ایجاد کنیم. در لحظهای که ایده این فیلم به ذهن من رسید،
پرسشی فلسفی در ذهنم شکل گرفت و موقعیتی را تصویر میکردم که یک
نوزاد بین دو مادر گیر کرده و سوالم این بود که این بچه کدام

مادر را باید برای خود برگزیند.»

این کارگردان در ادامه افزود: «معتقدم که سینما و فلسفه در نقطه
خودپرسشگری برهم منطبق میشوند و بهترین محفل برای ایجاد این
پرسشها در بطن قصهها است. نویسندگی یعنی فلسفه را به قصه تبدیل

کنیم و کارگردانی یعنی هدایت قصه در اخلاق کاراکترها.»

 پژمان جمشیدی درباره نقش خود در فیلم «بیمادر» گفت: «نگاه من به
سینما حرفهای نیست و اگر احساس کنم فیلمنامهای با نگاه من خوب
است و نقشم را دوست دارم؛ قطعا در آن حضور خواهم داشت و حتما

برمبنای احساسم پیش میروم.»

جمشیدی در پاسخ به این سوال که آیا به سیمرغ گرفتن در جشنواره
امسال فکر میکند، گفت: «من به سیمرغ گرفتن فکر نمیکنم و صحبت در
این باره خیلی زود است و باید بازی همه عزیزان را نگاه کرد و بعد
نظر داد. یادداشتهای شما من را دلگرم میکند اما به سیمرغ فکر

نمیکنم.»
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پردیس پورعابدینی که با سریال آقازاده به معروف شد، درباره بازی
در این فیلم در نقش مادر گفت: «این کاراکتر بسیار از من دور بود
چراکه نقش همسن خودم را بازی نکردم. سعی کردم با کاراکتر قصه
همراهی کنم و درکش کنم. البته من مادر نیستم اما به این اعتقاد
دارم که درون ما زنان روح مادرانگی دمیده شده و بازی کردن در
آخرین سکانس برایم بسیار سخت بود و هنوز هم درگیر آن لحظه هستم.
وقتی فاطمی لالایی افغانستانی را برای ما گذاشت واقعا گریه کردم و

درگیر آن حال و هوا هستم.»»

فاطمی کارگردان فیلم درباره همکاری با کودک خردسال در فیلم بیان
کرد: «وقتی امیررضا را دیدم در مقایسه با هم سن و سالان خود هوش
بالایی داشت اما باید توجه داشت اگر کودک بااستعداد باشد شاید
نتوان تواناییهایش را بروز دهد. با این حال او را بسیار دوست
دارم و به یاد میآورم  شب ها با امیررضا فوتبال بازی کردیم و در

سن 5 سالگی واقعا خوب درخشید.»

فاطمی همچنین درباره موسیقی فیلم که برعهده بامداد افشار بود
اظهار کرد: «وقتی فیلم تمام شد گزینههای زیادی برای موسیقی وجود
داشت، اما افشار درخشش خوبی پیشتر در فجر داشت و نبوغ و فهم
بسیار خوبی دارد. در سکانسی از مادر فیلم، لالایی افغانستانی داریم
و بامداد ایدهای از لالایی هراتی داشت و در نهایت موسیقی این فیلم

ساخته شد.»

مصباح درباره سلیقه هیات انتخاب برای حضور فیلمش در چهلمین دوره
جشنواره فیلم فجر گفت: «سلیقه هیات انتخاب به این شکل بود که
فیلم سینمایی «بیمادر» در جشنواره باشد و به سلیقه هیات انتخاب
احترام میگذاریم و امیدواریم که سلیقه هیات انتخاب منطبق بر نگاه

هیات داوری باشد.» 

او در پایان صحبت هایش در پاسخ به این پرسش که آیا در راستای
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سیاست دولت درباره فرزنداوری فیلم ساخته شده؟ توضیح داد: «ما به
سیاستهای دولت فکر نمیکنیم و کار خود را به صورت مستقل انجام

میدهیم. 


